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PROTOKOLL NR 5,  FÖRT VID NORA BRIDGEKLUBBS STYRELSEMÖTE 

MÅNDAG 3 SEPTEMBER 2018, NORA 

Närvarande: Ylwa Källqvist-Liw, Bengt Johansson, Britt-Marie Forsberg, Dick Andersson, Roger 
Thynell från och med § 51 och Irene Håberger.  
 
44. Mötet öppnas 

Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet. 
 

45. Godkännande av Dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 

46.  Val av en justerare 
Till justerare valdes Britt-Marie Forsberg. 
 

47.  Föregående mötets protokoll 
Föregående mötes protokoll lades till handlingarna. 
 

48.  Ekonomi 
Kassören redogjorde för viktiga händelser samt dagens resultat. Ekonomin 
är god trots att klubben har haft utgifter som är förenade med att klubben 
fått en egen lokal. De stora utgifterna är gardiner, stolstyg och nya lysrör i 
spelsalen. På kontot i sparbanken finns: 60 642 kr, på Ruterkontot:  
2 914 kr och i handkassan 1 455 kr. Totalt 65 011 kr.1 
 
Irene meddelade att det är 3 medlemmar som inte har betalat årsavgif-
ten. Från och med 1 juli har en avgift på 40 kr per speltillfälle uttagits. Det 
är viktigt att medlemsregistret uppdateras eftersom icke betalande med-
lemmar är markerade. Speciellt viktigt är det för perioden juli – september. 
 

49.  Inkomna skrivelser och övriga rapporter 
• Klubben är anmäld att delta i förbundets rekryteringsprojekt som 

pågår under dryga 1 ½ år med början den 15 augusti i år.  
o Den troligen viktigaste rekryteringsframgången är mun till mun 

information.  
o Skolan bör kontaktas för att om möjligt försöka få tillstånd en ju-

niorutbildning.  
o Eventuellt kan det finnas Bridgespelare bland våra nya svenska 

medborgare. Irene tillfrågar Lena Berglind om hon kan ta kon-
takt. 

o En projektplan bör upprättas. 

                                            
1 Förutom det som klubben fått från kommunen har enskilda medlemmar skänkt bord stolar, 
dukar, bruksföremål köket, virke till dörrfoder, väggbonader mm. Tack till Inga Byström, Birgitta 
Karlsson, Åsa Lindberg, Ylwa Källqvist, Harriet Sjögren, Roger Thynell, familjen Abrahamsson 
och till Nora Golfklubb. 
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• Eva Plate har lovat att hålla en nybörjarkurs. Kursen börjar den 11 okto-
ber. Kursen blir på dagtid 13 – 16 och omfattar 12 lektioner. Kursavgift: 
800 kr.  

o Tanken var varit att det också skulle erbjudas en kvällskurs där 
förbudets nya utbildningsmaterial i så fall ska användas.  

• Den 29 september ska klubben anordna Öppet hus, klockan 13 – 16.  
o En allmän information med förbundets OH-bilder som presente-

rar Bridge i stora drag.  
o Det kommer att finnas ett bord där 4 personer spelar bridge 

samt en informatör som berättar vad de gör.  
o Vidare kommer det att erbjudas prova på spel vid 1 – 3 bord en-

ligt förbudets nya utbildningsmaterial.  
 

50.  Lokal – fortsatt arbete 
• Byte av lysrör – I Spelsalen har 5 nya led-lysrör satts upp. 
• Väggarmatur – Det kan vara trevligt att ibland ha mera dämpad belys-

ning. Uppsättning av väggarmatur får bli en senare fråga.  
• Eluttag – Detsamma gäller behovet av flera eluttag i Spelsalen 
• Takfläkt – Elinstallationen och takmontering är klar. Montering av vingar-

na återstår. 
• Inköp av projektor, duk mm – Styrelsen anser att man bör avvakta Seni-

orbridgens besök. Om de säger ja till att byta spelplats får vi in 400 kr per 
månad i hyra. 
 

51. Sommarrally 
I år vann Tommy Jansson, Lindesberg med 655,1 poäng. Sten Nilsson, Lin-
desberg blev tvåa med 636,3. Karl-Gustav Larsson, Nora kom på 3:e plats 
med 603,4 poäng. Göran Oldin, Örebridgen blev fyra och fick 598,7 po-
äng. Leo Karttunen, Nora kom 5:a med 589,3 poäng. 
 
Två kvinnor kom bland de 10 bästa det var Karola Högberg, Lindesberg 
med 564,0 och Anki Johansson, Örebridgen med 561,5. 

 
Det ekonomiska resultatet är bra. Totalt var det 32 300 kr i spelavgifter som 
registrerades. Det var 12 920 kr som betalades ut som vinster vilket ger ett 
resultat på 19 380 kr. Vinsten i år är dryga 2 000 kr mer än föregående år. 
Trots att klubben bytte lokal mitt under Rallysäsongen fungerade ar-
rangemanget runt tävlingarna bra även i år.  
 
Det konstateras att den manliga dominansen är stor varför styrelsen kom-
mer att föreslå årsmötet att inrätta ett pris till bästa kvinna. Styrelsens för-
slag är 500 kr. Irene gör ett förslag till ändring av statuterna som kan pre-
senteras på årsmötet. 
 
Som en liten uppmuntran beslutade styrelsen att skicka varsitt gratisspel till 
Karola och Anki som ett litet tack och grattis för att de var så flitiga och 
duktiga i år samt önska dem välkommen tillbaka till nästa års Sommarrally 
då vi förhoppningsvis har ett pris till bästa kvinnliga spelare. 
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52. Logotype  

Nu när klubben har egen lokal kan det också vara trevligt att ha en egen 
logotype. Några har talat om att ha en skylt utför porten jämfört med den 
som Bågskyttarna hade. Irene har tagit kontakt med Peter Ljungné och 
frågat om han kan göra en logotype till klubben. Peter har gjort ett förslag.  
Det behöver bearbetas för att kunna användas. Skattad kostnad 2 000 kr. 
Styrelsen tycker att det får bli en senare fråga. För tillfället finns det andra 
inköp/utgifter som bör prioriteras.  
 
Majoriteten av styrelsen anser att man även i fortsättningen kan använda 
förbudets logotype, vilket troligtvis inte är tillåtit. Irene tar reda på det. 
 

53. Lotteritillstånd 
Berith Jonsson har lämnat förslag till styrelsen om att klubben ska ansöka 
om ett lotteritillstånd. Styrelsen anser inte att det är nödvändigt då det inte 
finns planer på att ordna något större lotteri. 
 

54. 50 – 50 lotteri 
Berith har också föreslagit att vi i samband med festen ska ordna ett 50 – 
50 lotteri. Styrelsen överlämnar till Festkommittén att besluta om vilken typ 
av lotteri som ska anordnas. 
 

55. FaceBook  
Irene undrade om inte klubben ska ha en FaceBook sida. FaceBook an-
vänds av många och det kan vara ett sätt att nå ut till icke medlemmar, 
och kanske några yngre. Styrelsen ansåg att något behov inte finns. 
 

56. Pris närmast medel  
För länge sedan beslutades det om att ge ett pris till det par som kom 
närmast medel. Det har aldrig utdelats. Priset kan vara av den enklare ty-
pen, en kaffebiljett, en penna, en kortlek mm. Irene gör ett förslag på 
gratisfikabiljett som kan plastas in och återanvändas (jämför med de vi har 
för gratisspel). 
 

57. Höstfest – Festkommitténs förslag, kostnad mm 
Höstfesten – Invigningsfesten är den 20 oktober.2 Festkommittén förslår att 
festen ska subventioneras och kosta 100 kr. För det priset vill de servera en 
välkomstdrink med tilltugg, varmrätt med ett glas vin samt kaffe och kaka. 
Vidare vill de sälja öl och vin.  
 
Irene förslag var 100 kr men att var och en tog med sin egen dryck. Ylwa 
föreslog 100 kr och att de ska hålla sig inom ramen vad gäller förtäring och 
att man betalar spelet separat. 

                                            
2 Den 4 september meddelar Dick att då pågår lagspel i Örebro som alltså krockar med 
klubbfesten. Från Nora deltar Dick, Gunnar, Mats, Allan, KG, Torbjörn m.fl. 
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Styrelsen enades till slut om att Festkommittén tar sitt ansvar och ordnar en 
trevlig fest till rimliga kostnader. 
 

58. Privat uthyrning av lokal 
Styrelsen beslutar att klubblokalen kan hyras ut. Om enskild medlem vill 
hyra lokalen kostar det 200 kr. För uthyrning till icke medlem är avgiften 300 
kr per gång. 
 

59. Distriktets årsmöte – höjning av avgift till distriktet 
Distriktet har årsmöte den 9 september. Det blir Ylwa, Karl-Gustaf Larsson 
och Irene som åker. Distriktsetsmötet kommer att föreslå en höjning av av-
giften till distriktet på 20 kr. Höjningen motiveras av att då ska distriktet stå 
för merkostnaden vad gäller de olika DM-kvaltävlingarna. Styrelsen accep-
terar förslaget. Frågan om medlemsavgiften till klubben ska höjas med 
motsvarande får styrelsen återkomma till i god tid innan årsmötet. 
 

60. Övriga frågor 
Bengt behöver komplettera spelmaterialet med budlådor och protokoll 
mm. Bengt föreslår att vi avvaktar Seniorbridgens besök. Eventuellt kan de 
komma att byta lokal och flytta till klubblokalen. I och med det kommer de 
att ha med spelbord, budlådor mm.  
 

61. Nästa möte 
Nästa möte blir den 15 oktober, klockan 17:00 
 

62. Mötet avslutas 
Ordförande tackar och avslutar mötet. 

 
Någon gång under mötet kom tävlingsledare Bengtsson och meddelar att han inte 
tar något ansvar för Klubbmatchen mot Lindesberg, att det är styrelsens ansvara att 
få fram ett lag och att utse datum när matchen ska äga rum. 
 
Styrelsen beslutade att det får bli den 29 oktober samt att styrelsen åtar sig att ta 
fram ett lag med 9 par. 
 

 
 
 
Vid protokollet  Justeras 

 
 
 
 
 
 
 

Irene Håberger  Ylwa Källqvist-Liw Britt-Marie Forsberg 
Sekreterare   Ordförande  Justerare 


